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Protokól z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnei
i Porzqdku Puhlicznego

odbytego 22 marca 2004 roku

Komisja w skladzie wg listy obecnoSci stanowi4cej zalqczrtk do
niniejszego protokolu ro4poczg\a obrady o godzinie 13:00 wg nastgpuj4cego
porz4dku:

1) Sprawozdanie z funkcjonowania Targowicy Miejskiej.
2) Analiza materialów na sesjg.
3) Sprawy róhne.

Przewodníczqcy komisji p.Kazimierz Michalski na wstgpie przywítal
rodnych iprzybytych goÉci.
Ze wzglgdu na to iz na posiedzenie przybyl wczeSniej kierownik ZWIK -
Zbigniew Lato wraz z p. Bohen4 Janus, przewodnicz4cy poprosil radnych aby
posiedzenie rozpoczgli od pkt.2 (por.l5), na co radni przystali.

Kierownik na wstgpie odczfial pismo od Pani Skarbnik Urzgdu Miasta
(w zat4czeniu do protokolu), a nastppnie oéwiadczyl, 2e skorelowali
wystgpuj4ce niezgodnoSci w Wieloletnim Planie Ronvoju i Modernízacjí
U rzqdzefi Wodoc i4gowych i U rzqdzeú Kanalizacyj nych Zakladu Wodoc i4gów i
Kanalizacji w JEdrzejowie na lata 2004-2006, dolqczaj4c do niego zal4cmik
odnoSnie modernizacji oczyszczalni Scieków, orazzapis,,plus Srodki wlasne"
Zbígníew Lato przedstawil progmm ,,Europejski Fundusz Rozwoju
Regionalnogo", któ.y pozrvolilby pozyskaé Srodki z Unii Europejskiej na te
inwestycj e lecz musi byó najpierw opracowany odpowiedni program, który
niestety nie zostal opracowany.

Zbigniew Lato nastgpnie wyjaSnil, 2e w punktach odnoSnie Wieloletniego
Planu, tam güie pisze ,,Srodki wlasne", najprawdopodobniej moZe sig to,,odbió"
w taryfach za wodg.
- Przewodniczqcy zadal pytanie do p.Kierownika. ,,czy bgdzie to mialo odbicie

w podwyiú<ach wody?"
-kierownik odpowieüial ,,7o/o - podwyzka wody i Scieków"

Przewodníczqcy nastppnie zwrócil uwagg na to, 2e w Wieloletnim Planie nie
zastal ujety w ogóle teren gminy.
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Pani B. Janus wyjaSnila, 2e gmina ma koncepcjg dokoriczenia kanalizacji, a p. --

- Lato dodal, 2ew tej kadencji zostanie uporz4dkowane to, co zostalo zaczqte.
Pytanie pana radnego Fiutka do kbrownika: ,,Czy na ulicy I I Listopada jest

duZo do zrobienia?"
- Odpowíeüp. Lato: ,,cztery studnie, w miesi4cu kwiecieú wchodzimy na

ulicA Piúczowsk4 pomimo,2e nie zostala ujqta w planie"

Wigcej pytaú nie bylo.

A d l
Na posiedzenie przybyl kierownik Zakladu Remontowo Budowlanego

pan Je2ewski, który przedstawil sprawozdanie z funkcjonowania Targowicy
Miejskiej.

- Przewodnicz4cy ustosunkowywuj4c sig do sprawozdania zadal
p.kierownikowi pytanie odnoSnie funkcjonowania handlu nocnego na targowicy.

- kierownik odpowieüial,2e nale?y jeszcze uporz4dkowaó tq sprawg.

Komisja wigcej uwag nie wnosi
Ad2

Na posiedzenie przybyl z-ca Burmistrza p. Janusz Wozriak.

poz.6
Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami .

Przewodníczqcy poprosil z-cQ Burmistrza o wyjaSnienie pkt. 14,15 i 31,
poczym Pan Burmistrz udzielil wyjaSnienia.

Komisja wigcej uwag nie wnosi

poz .9
Uchwala w sprawie przyjgcia strategii w zakresie bezpieczeústwa dla

Miasta i Gminy Jgdrzejów na rok 2004.

Komisja uwag nie wnosi

poz. 10
Uchwala zmieniaj4ca Uchwalg Nr L145012002 Rady Miejskiej w

Jgdrzejowie z dnia 9 puhdziernika 2002 roku w sprawie wynajmu pomieszczefi
na gabinety stomatologiczne dla lekarzy stomatologów oÍaz sprzgtu
stomatolo g¡cznego.
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Komisja uwag nie wnosi
poz. ll

Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedu$ w drodze przetargu
nieruchomoSci komunalnej.

Komisja uwag nie wnosi

poz. 12
Uchwala w sprawie przezrnczenia do sprzeda2y w drodze przetargu

nieruchomoSci komunalnych, polo2onych u zbiegu ulic: Przypkowskiego i Al.
Pilsudskiego.

Komisja uwag nie wnosi

poz.13
Uchwala w sprawie wyruhenia zgody na obciq¿enie nieruchomoSci

poloZonej w obr. 05 m. Jgdrzejowa omLaczonej jako üialki nr 322, 339,
stanowi4cej wlasnoSó Gminy Jpdrzej ów, shrzebnoÉci4 gruntow4.

Komisja uwag nie wnosi

poz. 14
Uchwala w sprawie okreSlenia stawek oplat za skladowanie odpadów na

Skladowisku Odpadów Komunalnych w Potoku Matym oraz upowaárienia
Burmistrza Miasta Jgdrzejowa do ustalania wysokoÉci cen i oplat za
skladowanie odpadów.

,, Komisja wnioskuie o wykreSlenie zUchwaly wrTt paragrafu 4"

Wniosek zostal jednogloSnie przy jety .

A d 3
Przewodn iczqcy przedstawil :

- informacjE Kierownika ZBl r bgd4c4 odpowiedzi4 na interpelacjg radnej
Marii Baraúskiej,

- Plan Pracy Rady Miejskiej na 2004 rok,
- pismo zLigr Obrony Kraju - w zalqczeniu do protokofru.



Radni wnosza wniosek:

,, W zwiqzka z pismem Ligi Obrony Kraju dotyczqcym
dofinansowania turnieju pod nawe ,, Polska leiy nad Baltvkiem",
komkjawnioskuje o przeznaczenie na ten turniej pewnej lwoty
pienieinei"

Wniosek iednogloSnie przyi pto

Radny Woiciech Bilewicz wnosi wniosek.

,,Wnoszg wniosek o zajgcie sig w trybie pilnym budynkiem
prz.v ulic.y Kieleckiei 21¡'

Wniosek iednogloSnie przyigto

Obrady zakoficzono.
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